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Protokół Nr 2/10 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 27 grudnia 2010 roku. 
 
 

Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
IV. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
V.  Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1302 a zakończyła o 1535. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 5 Członków 
Komisji obecnych było 5). 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany porządek 
obrad, który został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. III/1. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła i 
omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak.  
Komisji w toku dyskusji ustaliła następujące propozycje składników wynagrodzenia 
Wójta: 
1). Wynagrodzenie zasadnicze – 5.200,00 zł – w głosowaniu propozycję przyjęto 
jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
2). Dodatek funkcyjny – 1.700,00 zł  – w głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie 
– 5 głosów „za”. 
3). Dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego – 2.070,00 zł  – w głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 5 
głosów „za”. 
4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1.040,00 zł – 
nie głosowany, należny z mocy prawa. 
Razem wynagrodzenie Wójta – 10.010,00 zł. 
W głosowaniu projekt uchwały został w całości pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów  
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. III/2.  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla Przewodniczącego 
Rady Gminy przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak.  
Komisja przyjęła dietę w formie ryczałtu dla Przewodniczącego Rady Gminy w 
wysokości 1300 zł miesięcznie. 
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Propozycja powyższa została przyjęta w głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
Przedstawiony projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Ad. III/3.  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy 
Małgorzata Nowak.  
Komisja przyjęła dietę dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy za udział w sesji w 
kwocie 250 zł, a w przypadku prowadzenia sesji 400 zł. 
Powyższe propozycje  zostały przyjęte w głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
Przedstawiony projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Ad. III/4.  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych przedstawiła i 
omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Po dyskusji ustalono następujące propozycje wysokości diet dla radnych: 
 
1) Dieta dla radnych  za udział w sesji w wysokości 200 zł. 
2) Dieta  dla przewodniczących  stałych i doraźnych  komisji   rady gminy  za udział   w 
posiedzeniach komisji w wysokości  220 zł. 
3) Dieta dla członków komisji stałych oraz komisji doraźnych za udział w posiedzeniach 
komisji w wysokości 150 zł. 
Komisja proponuje wprowadzić zapis w projekcie uchwały dotyczący ustalenia diety dla 
zastępcy przewodniczącego komisji, w przypadku prowadzenia obrad komisji przez 
zastępcę. 
Komisja ustaliła propozycję wysokości diety dla zastępcy przewodniczącego komisji w 
kwocie 200 zł. 
Powyższe propozycje  zostały jednocześnie przyjęte w głosowaniu – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Projekt uchwały został w całości pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Ad. III/5.  
Projekt uchwały  w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania  przedstawiła i omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Magdalena Nowak – Wojtala. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie  – 5 
głosów „za”. 
 
Ad. III/6.  
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Rzeczyca Długa przedstawiła i omówiła Zastępca Wójta Izabela Szałaj. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
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Ad. III/7.  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programy współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi realizować zadania pożytku 
publicznego na 2011 rok przedstawił i omówił pracownik Urzędu Gminy Grzegorz 
Ścipień. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. III/8.  
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok przedstawiła Przewodnicząca 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Małgorzata Krawiec. 
 
Po dyskusji i przeanalizowaniu planu wydatków na realizację Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Komisja wprowadziła 
następujące propozycje zmian w planie wydatków:  
 
1). W punkcie 1 o treści: „Doposażenie placu zabaw w zabawki sprężynowe, budowa 
zadaszenia nad paleniskiem ogniska w Woli Rzeczyckiej” wykreślić wyrażenie 
„Doposażenie placu zabaw w zabawki sprężynowe” pozostawiając dalszą część zdania 
tego punktu. 
Ponadto Komisja proponuje z punktu 1 z kwoty 5 tyś zł  odjąć kwotę 3 tyś zł  i przenieść 
ją do pkt. 17 o treści: „Zakup huśtawki na plac zabaw przy przedszkolu w 
Chwałowicach” nadając mu nowe brzmienie: „Zakup wyposażenia placu zabaw przy 
przedszkolu w Chwałowicach”. Łącznie kwota na ten punkt wynosiłaby  – 4.700 zł. 
 
2). W punkcie 3 zdanie o treści: „Doposażenie sali gimnastycznej w Rzeczycy Długiej” 
zastąpić zdaniem: „Urządzenie placu zabaw w Rzeczycy Długiej”. 
 
3). W punkcie 4 o treści „Kampania profilaktyczna „Zachowaj trzeźwy umysł” z kwoty 
3 tyś zł odjąć kwotę 1 tyś zł i przenieść ją do punktu 7 o treści: „Dofinansowanie na 
działalność Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych”. Ogółem kwota w punkcie 7 
wynosiłaby  – 4.000 zł. 
 
4). W punkcie 17 o treści: „Zakup wyposażenia placu zabaw przy przedszkolu w 
Chwałowicach” z kwoty 4700 zł odjąć kwotę 100 zł i przesunąć ją do punktu 6 o treści: 
„Utrzymanie punktu konsultacyjnego”. Łącznie kwota w punkcie 6 wynosiłaby  – 600 
zł. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zatwierdzenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011r.  po naniesionych 
zmianach został  pozytywnie  zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 4 głosy 
„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
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Ad. III/9.  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2011r. przedstawiła Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych Małgorzata Krawiec. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany– 4 głosy „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
 
Ad. III/10.  
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok przedstawiła i 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. III/11.  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, które w roku 2010 nie 
wygasają z upływem roku budżetowego przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. III/12.  
Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił projekt apelu Rady Gminy w sprawie modernizacji 
budynku Posterunku Policji w Radomyślu nad Sanem. Wyjaśnił przy tym motywy i 
argumenty jego opracowania. 
Powyższy apel, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu,  będzie rozpatrzony 
podczas obrad  sesji Rady Gminy   
 
Ad. IV. 
Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 
 
Ad. V. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
   
            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 


